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Svar på remiss av SOU 2020:46 En gemensam angelägenhet

Miljöpartiet ser med viss förvåning på att förvaltningens yttrande innehåller ett 
ställningstagande i en så politisk fråga som huruvida EBO-lagen ska avskaffas.

Möjligheten för asylsökande att välja eget boende (EBO) medför många positiva aspekter, 
men också utmaningar. Den som bor i ett "vanligt" bostadsområde får bättre möjligheter 
till integration och kontakter med samhället. Problemen har uppstått i vissa kommuner som
har haft svårt att hantera att ett mycket stort antal asylsökande har valt EBO under kort tid. 
Vi ser inte att lösningen ligger i att avskaffa EBO, eller i att undanta vissa kommuner från 
fortsatt flyktingmottagande, utan lösningen ligger istället i att höja kvaliteten på EBO. 
Södertälje kommun har lagt fram förslaget VEBO, där kommunen i samverkan med 
Migrationsverket säkerställer att egna boenden uppfyller krav på kvalitet, och att det är 
korrekta hyresförhållanden. Det är ett av flera intressanta förslag för att utveckla EBO-
lagen.

Den ekonomiska situationen för dem som väljer eget boende behöver förbättras i syfte att 
minska trångboddhet och utsatthet. De kommuner som tar emot många flyktingar behöver 
ges ett ökat statligt stöd för detta. Rimligen kan detta finansieras av de kommuner som tar 
ett litet eller obefintligt ansvar för flyktingmottagandet.
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